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Jaarverslag afdeling Korfbal seizoen 2022/2023 
 

Inleiding. 
Het afgelopen seizoen hadden we 1 seniorenteam, dat alleen op het veld trainde en speelde. Dit was 
het (voorlopig) laatste actieve seizoen voor de afdeling korfbal. 
Voor het eerst speelde het seniorenteam van de afdeling korfbal geen zaalseizoen. Reden hiervoor 
was de terugloop in het aantal leden en daarmee het geringe aantal spelende leden waardoor het 
risico op verplaatsen van wedstrijden steeds meer toenam. Dit zou onnodige kosten met zich mee 
hebben gebracht en het inhalen van wedstrijden in de zaal is tevens lastiger. Het steeds moeten 
afzeggen en inhalen van wedstrijden motiveerde de spelers ook niet.  
 
De afdeling korfbal wilde dit seizoen aankijken of er nog leden bij zouden komen en daarmee de 
korfbal bij HHCombi kon voortbestaan en heeft daarvoor verschillende activiteiten georganiseerd en 
acties ondernomen.  
 

De samenstelling van de commissie. 
Het afgelopen seizoen bestond de commissie uit de volgende zeven personen: 
 
Geke Dokter-Talens Waarnemend voorzitter, afgevaardigde AB 
Rien Wijermars Wedstrijdsecretariaat, indeling clubhuis, kopie Sportkrant, 

Sportlink ledenadministratie. 
Dirk Kanning Beheer website en Twitter account afdeling korfbal, bezoeken 

externe / regio- vergaderingen, begroting / financiën. 
Gerard Garst Materialen, postadres, zaalinhuur. 
Joost Kanning Commissielid 
Martin Geertsema Commissielid 
Sacha Wensing Commissielid 
 
 
 

Sponsoring. 
Senioren 1 heeft als sponsor Mercurius Catering en Pluk de dag.  
 

Teams. 
- HHCombi 1 
 

Scheidsrechters. 
Dirk Kanning en Gerard Garst hebben de thuiswedstrijden gefloten. 

 

De teams. 
HHCombi 1 Training werd voornamelijk verzorgd door Marjan Braam. 
 Joost Kanning en Rien Wijermars regelden de administratieve handelingen 

van het team. 
 
 

Jeugd. 
Diana Oenema en Anne Moorlag hebben korfbaltrainingen gegeven aan een klein groepje jeugd. In 
het najaar werden de trainingen wekelijks door hun verzorgd, later was dit één keer in de twee weken. 
Halverwege het seizoen is Anne gestopt i.v.m. drukte qua studie, sporten en andere verplichtingen. 
Diana is de trainingen alleen gaan verzorgen en heeft daarbij af en toe hulp gehad van Maaike  
Holtrop.  
 
 

Competitie.  
Het laatste seizoen werd door HHCombi 1 op het veld gespeeld. Het team is na een spannende en 
leuke competitie op de tweede plaats geëindigd.  
Ter promotie werd de thuiswedstrijd van 21 mei 2023 in Hijken gespeeld. 
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De laatste wedstrijd werd thuis tegen Vitesse gewonnen. Tijdens deze laatste wedstrijd was er veel 
publiek aanwezig, waaronder oud/voormalig korfballers, familie, bestuursleden en dorpsgenoten. Het 
korfbalteam werd na afloop van de wedstrijd kort toegesproken door de voorzitter van HHCombi, Titia 
Kootstra.  
 
 

Activiteiten / Toernooien 
Dirk en Gerard hebben op het schoolkorfbaltoernooi op 13 april 2023 gefloten. Rien leidde een team. 
Op 13 en 20 april werden er door Ans Nijenhuis, Maaike Holtrop en Gerard Garst korfballessen 
gegeven aan de leerlingen van  basisschool de Wegwijzer in Westerbork. Deze trainingen werden als 
zeer positief ervaren door de leerlingen en leerkrachten van de school. Er is een informatieflyer van de 
afdeling korfbal uitgedeeld aan de leerlingen. Hiermee heeft de afdeling korfbal zich positief onder de 
aandacht gebracht, maar dit heeft (nog) niet geleid tot nieuwe aanmeldingen.  
 
Op 8 juli is er door leden van de afdeling korfbal meegewerkt aan de familiedag van HHCombi; 
“Ontdek HHCombi”. Kinderen uit Hijken en Hooghalen en omstreken deden enthousiast mee met de 
verschillende korfbaloefeningen en spellen. Naar aanleiding van deze dag hebben een aantal 
kinderen aangegeven volgend seizoen kennis te willen maken met korfbal door deel te nemen aan de 
korfbaltraining voor jeugd.  
 
Er zijn op zaterdagen inlooptrainingen gegeven in Hijken en Hooghalen op de sportvelden. Helaas 
was de opkomst gering, ondanks dat de inlooptraining goed gepromoot was via social media, via de 
website en sportkrant van HHCombi, via dorpskrant van Hijken en Hooghalen en via de parro app van 
de basisscholen in Hijken en Hooghalen.  
 
 
Tenslotte. 
De korfbalcommissie wil alle vrijwilligers die onze afdeling heeft geholpen met de organisatie van de 
trainingen en wedstrijden, het promoten van de korfbal, het helpen bij de activiteiten en andere zaken, 
hartelijk bedanken voor hun inzet. De afdeling korfbal is niet meer actief in de competitie en heeft 
geen seniorenteams meer, maar de commissieleden van onze afdeling zullen zich aankomend 
seizoen nog wel blijven inzetten voor de korfbal, waaronder voor de huidige jeugdleden. De 
commissie wil verschillende activiteiten gaan organiseren voor jong en oud en proberen om meer de 
samenwerking op te gaan zoeken met andere afdelingen binnen de verenging en partijen/organisaties 
in zowel Hijken als Hooghalen. Op deze wijze blijven we de korfbal promoten en hopen we uiteindelijk 
weer nieuwe leden te mogen verwelkomen en daarmee deze tak van sport binnen HHCombi te 
behouden.  
 


